
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 

Θέμα: «Έντονα προβλήματα προκαλεί η κατάσταση του δρόμου Σκάλας Ποταμιάς 

στη Θάσο» 

Συνομιλώντας με κατοίκους στο νησί της Θάσου και καταγράφοντας τους 

προβληματισμούς τους μεταξύ των άλλων θεμάτων, τους απασχολεί πολύ η κάκιστη 

συντήρηση του παραλιακού δρόμου της Σκάλας Ποταμιάς. Η σημερινή κατάσταση του 

παραλιακού δρόμου καθώς και των κάθετων οδών που επικοινωνούν οι επιχειρήσεις 

που βρίσκονται στην δεύτερη γραμμή με την παραλία δεν εξυπηρετεί τις ανάγκες των 

τουριστών που επισκέπτονται το νησί της Θάσου και ιδιαιτέρως την πολυσύχναστη 

Παραλία της Χρυσής Ακτής. Η εικόνα που παρουσιάζει είναι η χείριστη ενός 

πολυσύχναστου τουριστικού προορισμού. Ο Δήμος δεν έχει δείξει την απαραίτητη 

προσοχή, το καλοκαίρι πλησιάζει και οι τουρίστες θα κατακλύσουν και φέτος το νησί. 

Με αφορμή όλα τα παραπάνω, ερωτάται ο Υπουργός:  

 

Ερωτάται ο Αρμόδιος Υπουργός: 

 1. Προτίθεσθε να ενημερωθείτε για την πραγματική κατάσταση του παραλιακού 

δρόμου στη Θάσο; 

 2. Να δώσετε μια οριστική λύση στο πρόβλημα κατοίκων και επιχειρηματιών; 

 3. Να πιέσετε τον Δήμο να πράξει όσα χρειάζονται; 

 

 

Αθήνα, 14/03/2024 

Ο ερωτών βουλευτής  

 

Φλώρος Κωνσταντίνος 

Ανεξάρτητος Βουλευτής Λαρίσης 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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